



## Technology for publishing the world's most important content

### Giving publishers what they need

Atypon helps online publishers deliver mission-critical content to practitioners and researchers in every field. Feature development for Literatum, our online publishing platform, is driven by the business goals of our clients.

### Giving readers what they want

Online publishers want to promote and distinguish their brands while forging lasting connections with their readers. So we look at publishing through the eyes of readers and authors to optimize their online experience.

### Technology that furthers the pursuit and distribution of knowledge

Atypon's R&D is continuous. We're creating exciting new tools specifically for practitioners, clinicians, and researchers—software that will make everything from reading and collaborating to authoring and AI-driven discovery more convenient and productive.

### A Silicon Valley company

Founded in Santa Clara, California, in 1996, Atypon is today a team of more than 400 working from 10 offices and development hubs across the world. In 2016, Atypon became an independent business unit of Wiley, a 200-year-old publishing company traded on the New York Stock Exchange. Wiley is also an Atypon client.



# Six modules.

# One powerful publishing platform.

**Literatum**, Atypon's online publishing and website development platform, was engineered to adapt to every publisher's business objectives.

## Scalable, adaptable, comprehensive

Six modules integrate easily with technologies in your existing publishing ecosystem—and can often even replace them. The scalable platform adapts as your business evolves and powers growth without requiring additional support staff. And its ability to search, tag, market, and sell any content type fosters collaboration among the traditionally siloed departments of marketing, editorial, and communications

## More content, more websites, and more usage than any other publishing platform.

# ATYPON

## Six Literatum modules

1. Site design & build
2. Content hosting & delivery
3. Identity & access management
4. Marketing & advertising
5. eCommerce
6. Analytics

- 900+ publication websites
- 26.8M articles
- 13,200 journals
- 204,900 eBooks
- 200+ publisher clients
- 2,472 societies served

## Technologie zum Publizieren der wichtigsten Inhalte der Welt



### Wir geben Verlagen, was sie brauchen

Atypon hilft Verlagen bei ihrer digitalen Strategie, Praktikern und Forschern aus allen Bereichen die richtigen Inhalte bereitzustellen. Die Entwicklung von Features für Literatur, unserer Online-Publishing-Plattform, wird von den Geschäftszielen unserer Kunden bestimmt.

### Wir geben Lesern, was sie brauchen

Verlage möchten ihre Marken fördern und hervorheben, während sie dauerhafte Beziehungen zu ihren Lesern knüpfen. Daher betrachten wir das Publizieren mit den Augen von Lesern und Autoren, um deren Online-Erlebnis zu optimieren.

### Technologie, die das Streben nach mehr Wissen und seine Verbreitung fördert

Forschung und Entwicklung findet bei Atypon kontinuierlich statt. Wir entwickeln aufregende neue Tools spezifisch für Forscher und Praktiker—Software, die alles bequemer und produktiver macht—vom Schreiben, Bearbeiten, Lesen und Zusammenarbeiten bis zu einem KI-gestützten Finden der Inhalte.

### Ein Silicon Valley Unternehmen

Atypon wurde 1996 in Santa Clara, Kalifornien, gegründet und hat heute ein Team von mehr als 400 Mitarbeitern, die in 10 Büros und Entwicklungszentren auf der ganzen Welt arbeiten. Im Jahr 2016 wurde Atypon eine unabhängige Geschäftseinheit von Wiley, einem 200 Jahre alten, an der New Yorker Börse gehandelten Verlag. Wiley ist auch ein Atypon-Kunde.



# Sechs Module. Eine leistungsstarke Verlagsplattform.

**Literatum**, Atypons digitale Verlag- und Webseiten-Entwicklungsplattform, ermöglicht Ihnen, über die Bereitstellung von Inhalten hinaus aktiv zu vermarkten und direkte, dauerhafte Verbindungen zu Ihren Lesern aufzubauen.

## Skalierbar, anpassungsfähig, umfassend

Sechs Module lassen sich problemlos in ihre bestehende Systemlandschaft integrieren—und können oft diese sogar ersetzen. Die skalierbare Plattform passt sich an Ihr Unternehmen an und treibt Wachstum voran, ohne dass zusätzliche Support-Mitarbeiter erforderlich sind. Die Fähigkeit, jeden Medientyp zu durchsuchen, zu kennzeichnen, zu vermarkten und zu verkaufen, fördert die Zusammenarbeit zwischen Abteilungen, sowie Marketing, Redaktion und Vertrieb.

Mehr Inhalt, mehr  
Websites und mehr  
Nutzung als jede andere  
Veröffentlichungsplattform.

**ATYPON**

## Sechs Literatum -Module

1. Webseiten- Design & Erstellung
2. Hosting der Inhalte & Bereitstellung
3. Rollen- und Rechteverwaltung
4. Marketing & Werbung
5. eCommerce
6. Analyse & Reports

- 900+ Webseiten
- 26.8M Artikel aus Zeitschriften
- 13.200 Zeitschriften
- 204.900 eBooks
- Über 200 Verlags-Kunden
- 2.472 Wissenschaftsgesellschaften

# Active Publishing

A paradigm shift that increases readership and revenues



From traditionally **manual** tasks to **automated** processes.




From **static**, ordinary content to dynamic, **targeted** content.



From passive **content delivery** to active **content marketing**.



From a **generic** UI/UX to a **consumerized, personalized** UI/UX.



From **technical staff** implementing editorial and business decisions to **editors and marketers** implementing them directly.

powered by

LITERATUM

ATYPON